

Typhoon and Rainstorm Warnings Arrangements for Inquiry

颱風及暴雨警告的研訊安排

Please note the following arrangement for Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above or Black Rainstorm Signal (“the Signal”) issued before the scheduled time of the inquiry -

8 號或以上熱帶氣旋信號或黑色暴雨警告信號(「有關信號」)於研訊原定時間前發出的安排如下：

- (i) If the Signal is cancelled at or before 6:00 a.m., the inquiry will be held at the scheduled time.
如有關信號於早上六時前取消，當日的研訊將如期進行。
- (ii) If the Signal is cancelled between 6:00 a.m. and 10:00 a.m., the inquiry will be held at 2:30 p.m. of the scheduled date.
如有關信號於早上六時至十時前取消，當日的研訊將於同日下午二時三十分進行。
- (iii) If the Signal is cancelled (or remains in force) at or after 10:00 a.m., the inquiry shall be adjourned to another date to be fixed and announced.
如有關信號於早上十時或以後取消(或仍然生效)，當日的研訊將延期舉行，研訊日期將會另行安排及通知。

(August 2022)